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Geachte raad, 
 
De fractie van het CDA heeft schriftelijke vragen gesteld over de gymzaal bij de 
Rembrandtschool in Akersloot. 
In deze brief vind u de reactie op de vragen. 
 
Vraag: Deelt u de mening van het CDA dat sporten in onze gemeente op een veilige en 
schone manier mogelijk moet zijn? 
 
Antwoord: Wij delen de mening dat het sporten in een zaal op een veilige en schone manier 
mogelijk moet zijn. 
 
Vraag: Kan het college aangeven wat de reden is dat de verbouwing nog niet klaar was? 
 
Antwoord: De werkzaamheden waarvoor de gemeente opdracht had gegeven bestonden uit 
het vervangen van de dakbedekking en extra isoleren van het platte dak van het lage 
gedeelte van de gymzaal. De naastgelegen Rembrandtschool heeft gelijktijdig de opdracht 
gegeven om het platte dak van het gedeelte van de school te vervangen. Daarnaast had de 
school opdracht gegeven om een aantal interne aanpassingen in de school uit te voeren. De 
eerste weken van de schoolvakantie waren de weersomstandigheden slecht waardoor deze 
zijn uitgelopen. 
 
Vraag: Is er een termijn afgesproken met de aannemer waarop de verbouwing afgerond zou 
zijn? 
Antwoord: Voor zover mogelijk worden onderhoudswerkzaamheden die invloed hebben op 
het gebruik van een gymzaal buiten de lesuren of in vakantie periodes gepland. De 
werkzaamheden aan het dak zouden gereed zijn voor aanvang van het nieuwe schooljaar.   
 
Vraag: Indien u dit wist, waarom heeft u de huurders niet op tijd geïnformeerd? 
Antwoord: De werkzaamheden zijn in een vakantie periode uitgevoerd, door deze vakantie 
periode is er niet voldoende aandacht geweest om te checken of de zaal al eerder in gebruik 
werd gegeven aan een huurder. 
 
Vraag: Als er verbouwd wordt geeft dat troep. Dat de toiletten te smerig zijn voor woorden 
had niet gehoeven. Heeft u hier geen afspraken over gemaakt? 
Antwoord: De afspraken die normaal gesproken worden gemaakt zijn dat de aannemer na 
voltooiing van de werkzaamheden de zaal en eventueel gebruikte sanitaire ruimtes weer 
schoon oplevert. 
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Na de melding van de Meertreffers aan Holland Sport heeft HS contact met ons opgenomen 
en zijn de ruimtes dezelfde dag nog opgeruimd en schoon gemaakt door de aannemer. 
 
Vraag: De tafeltennisvereniging heeft ook dit maal (net als in het nabije verleden) klachten 
gestuurd naar Holland Sport. 
Telefonisch contact krijgen met de juiste persoon is helaas erg moeilijk. 
Het is treurig te merken dat Holland Sport niet op de klachten reageert. 
Deelt het college onze mening dat het van fatsoen zou getuigen om in ieder geval op de 
klachten te reageren richting de reclamanten? 
Antwoord: Wij delen deze mening en zullen dit afstemmen met Holland Sport. 
 
Vraag: Zijn er met Holland Sport afspraken gemaakt op welke termijn ze moeten reageren 
op klachten en vragen van huurders. Zo ja, wat is het termijn? 
Antwoord: De gemeente Castricum hebben de exploitant verplicht een 
klachtenregistratiesysteem op te zetten. De gemeente verwacht dat de exploitant de 
geconstateerde klachten binnen een acceptabele termijn (14 dagen) afhandelt. Kan 
afhankelijk zijn van de aard van de klacht.  
 
Zo nee, waarom zijn daar geen afspraken over gemaakt? 
 
Vanwege de energiecrisis zijn de douches bij de kleedruimtes op koud gezet. 
Ook op dit moment zijn de douches nog koud. 
Hierover heeft u afspraken gemaakt en volgens ons zou dit opgelost moeten zijn. 
Vraag: Kan het college aangeven wanneer er weer warm gedoucht kan gaan worden na het 
sporten? 
Antwoord: Voor de tarieven voor levering gas en elektra is Holland Sport afhankelijk van de 
gemeente Alkmaar. De tarieven voor 2023 zijn dusdanig hoog waardoor er is besloten om 
de douches op koud te zetten. De gemeente is in overleg met Holland Sport om de douches 
van de gymzaal voor 2024 (zo snel mogelijk) weer naar ‘normaal’ te kunnen instellen. 
 
Vraag: Tafeltennis vereniging Meertreffers heeft ook meerdere praktische vragen gesteld 
aan Holland Sport maar ook daar krijgen zij geen reactie op. 
Kan het college aangeven waarom er geen reacties komen vanuit Holland Sport? 
Antwoord: We zullen dit met Holland Sport opnemen en hen verzoeken een reactie te 
geven. 
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Met vriendelijke groet, 
Het college van burgemeester en wethouders, 

 
 Mevrouw H.G.M. Bakker  Mevrouw H.C. Heerschop 

secretaris burgemeester 


